

## **QUESTION AND ANSWERS #2**

The purpose of this document is to answer questions related to RFP 201404326

### **QUESTION #1**

I am preparing a proposal in response to "Assessment of the Economic Impacts of Border Fees on Three Economic Sectors..." Solicitation number 201404326.

I am wondering if there are any limitations or guidances regarding the length of the technical proposal -- more specifically the description of the proposed approach and methodology.

### **ANSWER 1**

There are no limitations or guidance that we offer regarding the length of the technical proposal. It is up to the Bidder to prepare their proposal and to ensure that their submission respects the requirements of the RFP and demonstrate the requirements of the evaluation criteria including the description of the proposed approach and methodology.

### **QUESTION #2**

In the QUESTION AND ANSWER #1 document, it says "The purpose of this document is to answer questions related to RFP 2014033419" was this supposed to read "RFP 201404326"?

### **ANSWER #2**

Yes, it was supposed to read "The purpose of the QUESTION AND ANSWER #1 document is to answer questions related to RFP 201404326"

## **QUESTIONS ET RÉPONSES N° 2**

**Ce document vise à répondre aux questions suivantes portant sur la DP 201404326**

### **QUESTION 1**

Je suis en train de préparer une soumission pour répondre à «Évaluation des retombées économiques des frais et redevances perçus à la frontière sur trois secteurs économiques au Canada et aux États-Unis d'Amérique » (N° de l'invitation 201404326). Je voudrais savoir s'il y a des limitations ou des conseils concernant la longueur de la proposition technique (plus précisément la description de l'approche et la méthodologie proposées).

### **RÉPONSE 1**

Il n'y aucune limitation ni conseil concernant la longueur de la proposition technique. Il est la responsabilité de la soumissionnaire de préparer leur proposition et d'assurer que leur soumission conforme aux exigences de la DP et de démontrer les exigences de chaque critère d'évaluation, y compris la description de la méthodologie et approche proposée.

### **QUESTION 2**

Il est indiqué dans le document QUESTION ET REPONSE #1, « le document vise à répondre aux questions suivantes portant sur la DP 2014033419 ». Est-ce que c'était censé lire « DP 201404326 »?

### **RÉPONSE 2**

Oui. Le document était censé lire « Ce document vise à répondre aux questions suivantes portant sur la DP 201404326 »